
 

 

Zápisnica z 1. zasadnutia komisie investičných činností 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka dňa 23.01.2019 

 

 

Prítomní:  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun, 

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD. 

 

Neprítomní: 0 

 

Tajomník: Ing. Ľubomír Hesek 

 

Hostia: PaedDr. Juraj Monsberger, Ing. Julián Lukáček, Mgr. Alžbeta Broszová 

 

Program: 

 

1. Úvod – schválenie programu 

2. VZN, ktorým sa dopĺňajú VZN o školských obvodoch základných škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka 

3. Návrh rozpočtu 

4. Projekt: Rekonštrukcia ZŠ Turnianska za účelom navýšenia kapacít MŠ 

5. Návrh zámeru zriadiť ZŠ Pankúchova 6 ako súčasť budúcej spojenej školy – 

spolupráca s BSK 

6. Návrh na zverenie objektu MŠ Vyšehradská 17 do správy Strediska služieb školám 

a školským zariadeniam Petržalka 

7. Návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku parc. č. 3073/66 pre MV SR 

8. Rôzne. 

9. Záver. 

 

 

K bodu 1. 
Úvod – schválenie programu 

 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Ing. arch. Michala Kozáková, ktorá 

privítala prítomných a oboznámila ich s návrhom programu. Členovia komisie program 

rokovania schválili. 

Predsedníčka komisie potvrdila uznášaniaschopnosť schôdze. 

 

Hlasovanie: 

prítomní: 3 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun 

za:  3 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 2.  

VZN, ktorým sa dopĺňajú VZN o školských obvodoch základných škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

Materiál uviedol: Paed Dr. Juraj Monsberger – OŠaŠ 
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Diskusia: Členovia komisie sa oboznámili s predloženým materiálom a po krátkej diskusii 

prijali stanovisko. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností nemá pripomienky a  o d p o r ú č a Miestnemu 

zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť Všeobecne záväzné nariadenie 

mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa dopĺňajú VZN o školských obvodoch 

základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

 

Hlasovanie: 

prítomní: 3 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun 

za:  3 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 1/1/2019 bolo schválené.  
 

 

K bodu 3. 

Návrh rozpočtu 

 

Materiál uviedol: Ing. Julián Lukáček – vedúci finančného oddelenia 

 

Diskusia: Členovia komisie sa oboznámili s predloženým materiálom a Ing. Lukáček ich 

oboznámil s aktuálnymi zmenami v návrhu rozpočtu. 

 

Stanovisko komisie: 

Komisia investičných činností nemá pripomienky a  o d p o r ú č a Miestnemu 

zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka  schváliť  Návrh rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka na rok 2019 s výhľadom do roku 2021.  

 

Hlasovanie: 

prítomní: 5 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD 

za:  5 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 2/1/2019 bolo schválené.  
 

 

K bodu 4. 

Projekt: Rekonštrukcia ZŠ Turnianska za účelom navýšenia kapacít MŠ 

 

Materiál uviedla: Mgr. Alžbeta Broszová – vedúca oddelenia nakladania s majetkom 

 

Diskusia: Členovia komisie sa oboznámili s predloženým materiálom a po krátkej diskusii 

prijali stanovisko. 
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Stanovisko komisie: 

Komisia investičných činností nemá pripomienky a  o d p o r ú č a Miestnemu 

zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka  schváliť   Projekt: „Rekonštrukcia 

budovy ZŠ Turnianska za účelom navýšenia kapacít MŠ“. 

 

Hlasovanie: 

prítomní: 5 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD 

za:  5 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 3/1/2019 bolo schválené.  
 

 

K bodu 5. 

Návrh zámeru zriadiť ZŠ Pankúchova 6 ako súčasť budúcej spojenej školy – spolupráca s 

BSK 

 

Materiál uviedla: Mgr. Alžbeta Broszová – vedúca oddelenia nakladania s majetkom 

 

Diskusia: Členovia komisie sa oboznámili s predloženým materiálom a po krátkej diskusii 

prijali stanovisko. 

 

Stanovisko komisie: 

Komisia investičných činností nemá pripomienky a  o d p o r ú č a Miestnemu 

zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka  schváliť   Návrh zámeru zriadiť ZŠ 

Pankúchova 6 ako súčasť budúcej spojenej školy – spolupráca s BSK. 

 

Hlasovanie: 

prítomní: 5 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD 

za:  5 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 4/1/2019 bolo schválené. 

 

 

K bodu 6. 

Návrh na zverenie objektu MŠ Vyšehradská 17 do správy Strediska služieb školám a školským 

zariadeniam Petržalka 

 

Materiál uviedla: Mgr. Alžbeta Broszová – vedúca oddelenia nakladania s majetkom 

 

Diskusia: Členovia komisie sa oboznámili s predloženým materiálom a po krátkej diskusii 

prijali stanovisko. 
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Stanovisko komisie: 

Komisia investičných činností nemá pripomienky a  o d p o r ú č a Miestnemu 

zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka  schváliť   Návrh na zverenie objektu MŠ 

Vyšehradská 17 do správy Strediska služieb školám a školským zariadeniam Petržalka. 

 

Hlasovanie: 

prítomní: 5 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD 

za:  5 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 5/1/2019 bolo schválené. 

 

 

K bodu 7. 

Návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku parc. č. 3073/66 pre MV SR 

 

Materiál uviedla: Mgr. Alžbeta Broszová – vedúca oddelenia nakladania s majetkom 

 

Diskusia: Členovia komisie sa oboznámili s predloženým materiálom a po krátkej diskusii 

prijali stanovisko. 

 

Stanovisko komisie: 

Komisia investičných činností nemá pripomienky a  o d p o r ú č a Miestnemu 

zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka  schváliť   Návrh na predĺženie prenájmu 

časti pozemku parc. č. 3073/66 pre MV SR. 

 

Hlasovanie: 

prítomní: 5 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD 

za:  5 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 6/1/2019 bolo schválené. 

 

 

K bodu 8. 

Rôzne 

 

Členovia komisie predložili svoje návrhy na činnosť komisie a po diskusii poverili 

predsedníčku komisie na vyžiadanie nasledovných materiálov: 

- Aktuálna technická situácia objektu Bytového domu Medveďovej 21 a prizvať 

konateľa BPP na budúce zasadanie KIČ, 

- Pasportizácia terás v MČ Bratislava-Petržalka, 

- Informácia o voľných pozemkoch v Petržalke, vhodných na výstavbu nájomných 

bytových domov. 
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Hlasovanie: 

prítomní: 5 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD 

za:  5 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, JUDr. Milan Vetrák PhD 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 7/1/2019 bolo schválené. 

 

 

K bodu 9. 

Záver 

 

V závere rokovania predsedníčka Komisie investičných činností poďakovala všetkým členom 

komisie a hosťom za účasť. 

 

Začiatok rokovania komisie: 17.05 h 

Ukončenie rokovania komisie: 18.35 h 
 

 

 

 

Bratislava 24. 01. 2019  

 

 Ing. arch. Michala Kozáková 

     predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

 

Zapísal: Ing. Ľubomír Hesek 

tajomník komisie 


